
Protokół  Nr 3/2017  

z obrad  XXX Sesji Rady Gminy Konopiska  

z dnia 22 lutego 2017 r., od godz. 14:00 do godziny 14:50  
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W XXX sesji uczestniczyło 15 radnych.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska - Pan Edward Bałdyga.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad, w Sesji uczestniczyło 15 

radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy Konopiska może obradować i 
podejmować prawomocne uchwały. (Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska – powitał: Wójta Gminy Konopiska –p. Jerzego 

Żurka, Zastępcę Wójta – p. Zofię Kuśmierską, Sekretarza Gminy – p. Barbarę Ankowską – 

Lis oraz Skarbnika Gminy – p. Jadwigę Janik, Radnych. 

 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 
 

Porządek obrad został przekazany wraz z zawiadomieniem na sesję. 

 

p.E.Bałdyga- odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2017-2024. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 211/XXVIII/2017 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 31 stycznia 2017 roku, dotyczącej ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na prowadzenie niepublicznych 

przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  i wykorzystywania. 

7. Sprawy różne i zapytania. 

8. Zakończenie obrad. 

 

p.E.Bałdyga –czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

 

p.E.Bałdyga - proszę o przegłosowanie porządku obrad. 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

 

 



Ad. 3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

p.E.Bałdyga – zaproponował: 

p.R.Kołodziejczyk- wyraził zgodę. 
p.A.Świtek- wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – proszę o przegłosowanie Komisja Uchwał i Wniosków w składzie: p.A.Świtek 

p.R.Kołodziejczyk. 

 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

W skład komisji uchwał i wniosków zostali powołani jednogłośnie: p.A.Świtek 

p.R.Kołodziejczyk. 

 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 rok. 

 

p.Skarbnik- omówiła projekt uchwały. 

 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała Nr 218/XXX/2017 w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2017 rok 

- podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2017-2024. 
 

p.Skarbnik- omówiła projekt uchwały. 

 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p.A.Świtek-odczytała uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 



                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

Uchwała Nr 219/XXX/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2017-2024- podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 211/XXVIII/2017 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 31 stycznia 2017 roku, dotyczącej ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na prowadzenie niepublicznych 

przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  i wykorzystywania. 

 

p.Z-ca Wójta- omówiła projekt uchwały. 

 

p.E.Bałdyga- czy są pytania? 

Pytań nie było. 

 

p. R. Kołodziejczyk-odczytał uchwałę. 
 

Głosowało 15 radnych: 

                            „za”                          głosowało  15 radnych 

                            „przeciw”                                    0 radnych 

                            „wstrzymało się”                         0 radnych 

 

Uchwała Nr 220/XXX/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 211/XXVIII/2017 Rady 

Gminy Konopiska z dnia 31 stycznia 2017 roku, dotyczącej ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji ze środków budżetu gminy na prowadzenie niepublicznych 

przedszkoli i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego oraz trybu 

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  i wykorzystywania- podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7. Sprawy różne i zapytania.  

 

p. R. Kołodziejczyk- zapytał czy został ustalony już termin dni Konopisk? Czy została wzięta 

pod uwagę data- 28.05.2017 r. pierwszej komunii w Konopiskach? 

 

p. Wójt- udzielił odpowiedzi, że dni Konopisk będą 20-21.05, była brana pod uwagę data 

pierwszej komunii. 

 

p. P. Szczerbak- zapytał, czy będzie informacja w Pasmach dotycząca dofinansowania do 

pieców. 

 

p. Wójt- wyjaśnił, że przygotowujemy się do wniosku dot. solarów. Dużo mieszkańców jest 

zainteresowanych wymianą pieców, na eko-groszek. Na gaz i pelet, nie ma zainteresowanych. 

Musimy zrobić ankiety. Chcemy zrobić program pilotażowy z własnych środków,  na który 

przeznaczymy ok. 100 tys. zł. Najpierw musimy ustalić rzeczywista ilość zainteresowanych 

oraz ustalić regulamin, który później zatwierdza rada. Na kolejnej sesji będzie ten temat 

poruszany, a wcześniej radni będą go omawiać na komisjach. Wymiana pieców wiąże się z 

wymianą komina na ceramiczny lub nierdzewny. Ludzie będą musieli podpisać, że ten piec 

będzie jedynym źródłem ciepła. 

 



p.R.Kołodziejczyk- zapytał, czy jak w domach będzie kominek, będzie można ubiegać się o 

dofinansowanie do wymiany pieców? 

 

p. Wójt- udzielił odpowiedzi, zrobimy klauzulę, że kominek może być. Proszę się zastanowić 
nad tym tematem, na komisjach omówić. 
 

p.E.Bałdyga- zapytał, czy firmy, też mogą się starać o wymianę pieców? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że nie. Wydaje się, że temat jest prosty, ale jest bardzo dużo szczegółów. 

 

p. S. Górniak- równoległe jest prowadzona ankieta dot. soloraów. Czy można zrobić solary i 

starać się o wymianę pieca? 

 

p.Wójt- wyjaśnił, że musimy ustalić regulamin. 

 

p.O.Szczepańska- zapytała, czy KGW mogą ubiegać się w konkursie o pieniądze? 

 

p. Wójt- udzielił odpowiedzi, że KGW nie są stowarzyszeniem, a tylko stowarzyszenia mogą 
brać udział w konkursie. Wyjaśnił, że GCKIR ma określone zadania, tak samo szkoły, 

orkiestra, Lot. W Locie zostały wprowadzone zmiany, które teraz przynoszą efekty. Od marca 

zaczyna treningi grupa seniorów – 25 osób. 

 

p.E.Bałdyga- poinformował, że wczoraj była komisja oświaty, na której był prezes. Wyjaśnił, 

że grupa orzełków jeszcze jest, dlatego że wygrała zawody. Jak zakończy rozgrywki, to 

będzie tylko Lot. Błędem było powoływanie dwóch klubów, by sobie dzieci wyrywano. 

Zwrócił się z prośbą do p. S. Górniaka, by na forach internetowych wyrażał się w ładny 

sposób. Swoimi wypowiedziami reprezentuje Radę Gminy Konopiska. 

 

Dyskusja. 

 

p. A. Janik- poinformował, że urząd wojewódzki dofinansowuje wnioski, do domu dla 

dziennego pobytu seniora. 

 

p. Z.-ca Wójta- jest taka wiadomość. 
 

p. A. Janik- chodzi o kwotę 300 tys. zł, może dawny budynek USC  dałoby się przekształcić 
na ten cel? 

 

p. Wójt- wyjaśnił, że na temat dawnego USC cały czas jest dyskusja. Najrozsądniej jest 

wyburzyć, nie możemy tego zrobić bo nie ma pieniędzy na nowe, są tylko na rozbudowę. 
Zrobiliśmy wstępny projekt i kwota wychodzi w mln. Wybudowanie takiego domu seniora 

zobowiązuje do zapewnienia godziwych warunków. Nie możemy dopuścić by osoby starsze 

po schodach do góry wchodziły. 

 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady XXX sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godziny 14:50. 



Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                          Edward Bałdyga 

 

 


